
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2014-05-12 
 

1. Mötets öppnande 

2. Val av protokolljusterare: Elisabeth 

3. Dagordningen godkändes 

4. Närvarande: Camilla, Mikaela, Mita, Elisabeth, Margareta, Sofie med Elvira 

5. Föregående protokoll godkändes. 

6. Reklam från Stockholms horse show är de enda skrivelser som har inkommit. 

7. Ekonomi: Kommunalt bidrag har kommit in och intäkten för pay and jumpen var god. Roligt. 

I år har vi även gått i vinst på medlemsavgifterna.  

För närvarande så ser ekonomin god ut. 

8. Ungdomssektionen är ej aktiv för närvarande 

9. Föreningsstöd: Lokstödet löper från 1 jan – 30 jun och det ska vara inlämnat den 25/8 Vi ska 

fylla i våra aktiviteter vi har för de som är under 25 år och som är medlemmar i klubben. 

10. Tävlingar 31/8 har vi ponny dressyr div 2  

11. Pay and jump under fest i Heby veckan den 26/6 kl 18 vi fixar banan den 25. Det beslutades 

att det kommer vara oxrar på alla hinder höjder, kombination från 1.00 och uppåt och att det 

kommer förekomma ”titthinder” och detta ska stå i propositionen. 

Den 30/8 beslutade vi att vi lägger in en pay and ride. 

12. Ridbanan: Mikaelas sambo Johan får låna en grävmaskin för 1500:-/ dygn så gräver han ur 

banan men då behöver vi en medhjälpare som kör bort gruset med en vanlig traktor. 

Styrelsen beslutar att Johan börjar med att skala av ridbanan så får vi se hur mkt vi kan 

fortsätta med sen. Vi söker till miljonen genom Camilla som fixar det så hoppas vi på 

ekonomiskt hjälp för att kunna fixa till underlaget på ridbanan. 

13. Arrendeavtalet har löpt ut och det ska skrivas nytt Elisabeth tar tag i det. 

14. Övrigt: En ridbaneharv/sladd skänks till klubben från Heymans till klubben 

15. Mötet avslutades 

 

Ordförande  Sekreterare  Justerare 


